
 
Att tidigarelägga investeringen av idrottshallen, fullmäktigemotion 
 
564/02.02.00/2021 
 
FM § 50 
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter (första 

undertecknare Mia Heijnsbroek-Wirén) före sammanträdet uttryckt 
önskemål om att få inlämna en så lydande motion: 

 
 Att tidigarelägga investeringen av idrottshallen 
 
 I stället för att verkställa investeringen 2025 bör pengar reserveras redan i 

budgeten 2022. Utredningen på alternativa placeringar för en ny idrottshall 
visade sig att Drottningstranden av tillbudsvarande alternativ var klart den 
bästa. Stadens investering kunde ytterligare stärka det nya 
bostadsområdet som med säkerhet kommer att fyllas. 

 
 När vi ansökte om bostadsmässan 2018 planerades på området en 

offentlig byggnad för att både ge mervärde till bostadsområdet och dess 
invånare samt den nya stadsdel som Drottningstranden kommer att bli. 

 
 Staden är tvungen att ersätta den nuvarande idrottshallen så fort som 

möjligt. En förskjutning av investeringen medför ingen ekonomisk nytta för 
staden i tider med så gott som räntefria lån. 

 
 Investeringen är av stor vikt för bildningens behov så att man kan ge en 

läroplansenlig undervisning och för att kunna erbjuda ändamålsenliga 
utrymmen för idrott åt alla. 

 
 Det vore även viktigt att ta till vara det mervärde i marknadsföringen som  

en idrottshall på området skulle ge och kunna visa upp Lovisa på bästa 
tänkbara sätt när en rekordstor mängd människor besöker staden på 
sommaren 2023 tack vare mässan. En ny investering för idrott, hälsa- och 
välmående för alla kommuninvånare är för framtidens Lovisa en långsiktig 
och mycket efterlängtad investering. 

 
 Bilaga nr 12. 
 
 Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen för 

beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning. 
 
 --- 
 
 
 
VFN 12.01.2022 § 7  
  
 
 
Beredning  
 

Stadsfullmäktige(15.12.2021 § 76) godkände i sin budget och ekonomiplan 
för 2022-2024 följande kostnadsberäkning/år för projektplanen för 
idrottshallen i centralen för bildning och välfärds projekt över 100 000 euro: 
 
- ekonomiplaneår 2023 – 50 000 euro 
- ekonomiplaneår 2024 – 150 000 euro 
- år 2025  –  4 000 000 euro 



- år 2026  –  3 800 000 euro 
 
För idrottshallen har stadsfullmäktige godkänt en kostnadsberäkning på 
sammanlagt 8 000 000 euro. I investeringsplanen (del III investeringar) 
nämns dessutom ordagrant: 
 
- Idrotthall, omfattande 
- Projektplan, till exempel idrott, kultur och skejtpark 

 
Föredragning Direktör för centralen för bildning och välfärd Kirsi Kinnunen  

 
Förslag Välfärdsnämnden föreslår stadsstyrelsen och vidare stadsfullmäktige att 

fullmäktigemotionen anses vara slutbehandlad på de ovan nämnda 
grunderna. 
 

Beslut Välfärdsnämnden föreslår stadsstyrelsen och vidare stadsfullmäktige att 
fullmäktigemotionen anses vara slutbehandlad på nämnda grunder. 

 
--- 
 
STST 07.02.2022 § 29    
38/02.02.00/2022    
 
 

Bilaga nr 4. 
 

Föredragning Kaupunginjohtaja Jan D. Oker-Blom 
 

Förslag Stadsstyrelsen godkänner för sin del svaret på motionen och föreslår att 
stadsfullmäktige godkänner svaret och konstaterar att motionen är 
slutbehandlad. 
 
Paragrafen justeras omedelbart. 
 

Beslut Beslut enligt förslaget. 
 
Protokollet justerades omedelbart. 


